
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JIHOČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH KONANÉHO DNE 2. 10. 2018 

 

Přítomni (bez titulů): Tomáš Buřič, František Dolák, Martin Dvořák, Eliška Havlová, Marie 

Hronková, Andrea Hudáčková, Ondřej Chvojka, Pavel Kilbergr, Martin Klapetek, Lukáš Mareš, 

Pavel Ondr, Kamil Pícha, Alena Polanová, David Skalický, Pavel Soukup, Petr Šmilauer, Tomáš 

Veber, Miluše Vítečková, Tomáš Volek, Iva Žlábková 

Omluveni (bez titulů): Jan Bárta, Simona Berková, Anna Burianová, Petr Dvořák, Radek 

Gabauer, David Gela, Veronika Hadačová, Tomáš Hauer, Josef Hrdlička, Matyáš Hric, Rudolf 

Hrubý, Martina Kočerová, Radim Kuneš, Tomáš Minařík, Jan Neugebauer, Vít Profant, Tomáš 

Randák, Jan Vaclík, Luboš Zábranský, Eliška Zusková 

Hosté (bez titulů): Bohumil Jiroušek, Hana Kropáčková, Tomáš Machula, Jiřina Valentová, Filip 

Volf, Jan Zrzavý 

 

Zasedání senátu bylo zahájeno ve 14:30 hod. z důvodu nedostatečné účasti senátorů na 

jednání. Od 14:30 hod. dostatečný počet senátorů a od této chvíle byl senát po celou dobu 

jednání usnášeníschopný.  

  

Hlasování o skrutátorech, zapisovateli a ověřovatelích zápisu:  

Zapisovatel: Miluše Vítečková 

Ověřovatelé zápisu: Martin Klapetek, Pavel Soukup 

Skrutátoři: Martin Dvořák, Tomáš Veber 

Výsledek hlasování: pro -  20 proti - 0  zdržel se - 0 

 
Program:  
1. Organizační záležitosti AS JU. 
2. Plán realizace Strategického záměru JU pro rok 2019. 
3. Informace z Rady VŠ. 
4. Informace ze Studentské komory AS JU. 
5. Různé. 
 
Pozměňovací návrhy k programu jednání: 

K programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Hlasování o programu jednání. 

Výsledek hlasování: pro - 20 proti - 0  zdržel se – 0 

Program jednání byl přijat. 

  

1) Organizační záležitosti AS JU  

Po zahájení zasedání senátu byl zmíněn problém docházky na zasedání (další termíny 13. 11. 

2018 a 4. 12. 2018). Dále předsedkyně senátu informovala o odstoupení senátora Romana 

Míčky, který přestal být zaměstnancem Teologické fakulty. Náhradnice dr. Elichová členství 

v AS JU nepřijala. Členství v AS JU přijala Mgr. Kočerová, která se stává členkou akademického 

senátu, z dnešního zasedání je omluvená. Dále přestal být členem senátu dr. Gebauer z FROV, 

který dokončil studium. Senát má nyní 39 členů. 



 

2) Plán realizace Strategického záměru JU pro rok 2019. 
Rektor stručně představil Plán realizace Strategického záměru JU pro rok 2019, podotkl, že 
podrobněji je zpracován plán investic. Vyzval senátora Tomáše Volka k následnému vyjádření 
ekonomické komise.  
Senátor Tomáš volek vznesl dotaz na kvestorku JU ing. Kropáčkovou ohledně investic 
z vlastních zdrojů (z jakých součástí? z jakých zdrojů?, z fakult atd.?). Kvestorka Ing. 
Kropáčková vysvětlila, o jaké prostředky se jedná.  
Senátor Kamil Pícha se dotázal na stav projektu „Open House“ na Mlýnské stoce. Rektor zmínil 
nedostatečné prostředky na jeho udržitelnost. Možným řešením je využití pro CŽV Teologické 
fakulty, která bude zajišťovat provoz budovy. Cílem je udržet tento objekt i nadále pro 
Jihočeskou univerzitu. Kvestorka Hana Kropáčková potvrdila změny v souvislosti s nalezením 
náplně, která povede k udržitelnosti projektu. 
Senátor Kamil Pícha upozornil na formální chyby v Plánu realizace Strategického záměru JU 
pro rok 2019. Dle slov rektora a prorektora Jana Zrzavého bude dokument ještě formálně 
upravován. 
 
Hlasování o schválení Plánu realizace Strategického záměru JU pro rok 2019: 

Výsledek hlasování: pro -  20 proti - 0  zdržel se - 0  

Plán realizace Strategického záměru JU pro rok 2019 byl přijat. 

 

4) Informace RVŠ 

Prorektor Bohumil Jiroušek zmínil kvalifikační standardy zdravotnického charakteru, které jsou 

směřovány na děkanku ZSF. Dále dopad plagiátorské aféry našich ministrů, Metodiku 17 + a 

financování vysokých škol. 

Senátor Petr Šmilauer otevřel diskuzi týkající kontroly veřejných vysokých škol. Kvestorka 

zmínila roli RVŠ a připomínek dalších kvestorů. 

 

5) Informace ze Studentské komory AS JU 

Student Filip Volf hovořil o setkání Studentské komory v Českých Budějovicích. Dále o šetření 

týkající se naplněnosti, spokojenosti s kolejemi JU. Diskuzi o změně názvu státního svátku 17. 

11. Představil konferenci akademických senátorů a senátorek – 13. 10. 2018 v Olomouci. 

Místopředsedkyně senátu Eliška Havlová z řad studentů taktéž vyzdvihla tuto konferenci.  

Předsedkyně senátu Iva Žlábková vyzvala senátory, na podnět ředitelky knihovny JU, 

k jmenování zástupce z řad studentů pro Knihovní radu JU. Rektor univerzity upřesnil, že se 

vytváří poradní rada pro ředitelku knihovny JU za účelem nastavení funkční komunikace se 

zástupci zaměstnanců, studentů JU.  

 

6) Různé  

Během této části zasedání se diskutovaly vnitřní dokumenty PřF. Dále rektor představil 

dokumenty, které budou senátu v nejbližší době předloženy (rozpočet). Uvedl, že se připravují 

mechanismy – vlastní rozpočtová pravidla. Metodika rozpočtu je připravovaná a diskutována 

v kolegiu rektora, dále se bude jednat s ekonomickou komisí (listopad 2018). Bude vytvořena 

vlastní metodika RVO. Současně se stále řeší otázky navýšení rozpočtu pro vysoké školy.  



Senátor Kamil Pícha zmínil otázku variant infrastruktury. Senátor Petr Šmilauer vznesl otázku 

týkající se smlouvy s odbory (k tomu rektor uvedl, že se nepodařilo sejít). V závěru zasedání se 

na podnět senátora Kamila Píchy řešil statut a organizační řád a poslání Kolejí a Menz. Rektor 

upozornil na to, že Koleje a Menzy nejsou dotovány z rozpočtu JU, jsou tedy jak servisem, ale 

musí si na sebe i vydělat. 

 

Další schůze senátu byla stanovena na 13. 11. 2018. 

 

Zapsala: Miluše Vítečková 

 

Ověřili: Martin Klapetek, Pavel Soukup 


